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Rada Miasta Łuków 
Radni 

Protokół Nr XI/2024 

z  sesji Rady  Miasta  Łuków 

w dniu 27 listopada 2024 roku  

Obrady rozpoczęto 27 listopada 2024 r. o godz.12:30, a zakończono o godz.15:00 tego 

samego dnia. 

Miejsce obrad: sala konferencyjna Urzędu Miasta im. Jana Pawła II przy ul. Józefa 

Piłsudskiego 17 w Łukowie. 

 

Stan ustawowy radnych                                     -     21 

Obecnych                                                           -     19 

Nieobecnych                                                      -       2 

Obradom przewodniczył: 
 Artur Czubaszek   – Przewodniczący Rady Miasta 

 

1. Otwarcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Otwarcie. 

Otworzył XI zwyczajną sesję Rady Miasta Łuków.  

Przywitał wszystkich przybyłych na sesję. 

Przywitał Burmistrza Miasta Pana Piotra Płudowskiego, Zastępcę Burmistrza Pana Mateusza 

Popławskiego, Skarbnika Miasta Panią Barbarę Leszczyńską, Sekretarza Miasta Pana 

Waldemara Siurka. 

Przywitał dyrektorów miejskich jednostek organizacyjnych, naczelników, kierowników  

i pracowników Urzędu Miasta. 

Przywitał wszystkich zaproszonych gości, zgromadzoną publiczność, a także przedstawicieli 

prasy, radia i telewizji. 

Przywitał wszystkich oglądających transmisję z obrad sesji w przekazie internetowym.  

Poinformował, że transmisja sesji prowadzona jest na stronie internetowej Urzędu Miasta pod 



2 
 

adresem: www.lukow.pl. – link do transmisji znajduje się w zakładce Rada Miasta Łuków.  

W tej zakładce dostępne są także wyniki głosowań imiennych Państwa radnych. 

Stwierdził, że w obradach XI sesji uczestniczy aktualnie zgodnie  z listą obecności  

19 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 21 osób stanowi kworum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XI sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 1 porządku obrad – 

Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XI sesji Rady Miasta. 

Stwierdził, że porządek obrad sesji wraz z projektami uchwał oraz materiałami 

towarzyszącymi został Państwu radnym doręczony w statutowym terminie. 

26 listopada br. doręczono Państwu radnym autopoprawkę Burmistrza do projektu uchwały w 

sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Miasta Łuków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

Dziś, przed obradami sesji doręczono Państwu radnym: 

- autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej   

na rok 2024; 

- autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej; 

- projekt uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  

do rozpatrzenia petycji i przekazania organom właściwym. 

Zaproponował rozszerzenie porządku obrad i wprowadzenie w pkt 15 porządku tematu:  

- „Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  

do rozpatrzenia petycji i przekazania organom właściwym.”. 

Powiedział, że w przypadku zmiany porządku na skutek głosowania numeracja kolejnych  

punktów ulegnie odpowiednio zmianie. 

Zwrócił się do Państwa radnych z pytaniem, czy są inne propozycje do porządku obrad ? 

Stwierdził, że nie ma innych wniosków o zmianę porządku obrad.  

Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum.  

Z uwagi na problemy techniczne ponownie poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum.  

Przystąpił do głosowania. 
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Głosowano w sprawie: 
rozszerzenia porządku obrad poprzez wprowadzenie jako punkt 15 tematu: „Podjęcie uchwały 
w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do rozpatrzenia petycji i 
przekazania organom właściwym.”.  
 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -   zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. 
Stwierdził, że: 

wniosek przeszedł. 

Poprosił o naniesienie stosownych zmian w systemie. 

Odczytał porządek obrad XI sesji po zmianach, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie. 
2. Przyjęcie wniosków do przedstawionego porządku obrad XI sesji Rady Miasta. 
3. Przyjęcie protokołów z IX i X sesji Rady Miasta. 
4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od IX sesji Rady Miasta. 
5. Informacja o stanie realizacji inwestycji w mieście. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu współpracy Miasta Łuków z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad przyznawania stypendiów 
sportowych dla zawodników oraz nagród dla trenerów za osiągnięte wyniki sportowe. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Łuków". 

9. Podjęcie uchwały w sprawie organizowania gminnych przewozów pasażerskich w 
publicznym transporcie zbiorowym na terenie miasta Łuków. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Łuków. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do 

rozpatrzenia petycji i przekazania organowi właściwemu 
16. Wolne wnioski i informacje. 
17. Zamknięcie. 
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3. Przyjęcie protokołów z IX i X sesji Rady Miasta. 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 3 porządku obrad – 
Przyjęcie protokołów z IX i X sesji Rady Miasta. 

Stwierdził, że protokoły zostały zatwierdzone. Nie wniesiono poprawek. Stwierdził, że: 

Protokoły z IX i X  sesji Rady Miasta zostały przyjęte. 

4. Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od IX sesji Rady Miasta. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 4 porządku obrad – 

Sprawozdanie Burmistrza Miasta z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 

Burmistrza w okresie od IX sesji Rady Miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – przedstawił Sprawozdanie Burmistrza Miasta  

z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności Burmistrza w okresie od IX sesji Rady 

Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  podziękował Burmistrzowi za wystąpienie. 

Otworzył dyskusję. 

 
Glos w dyskusji zabrali: 

Zygmunt Celiński Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Jerzy Siwiec Radny, Artur Czubaszek 

Przewodniczący RM. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Stwierdził, że: 

Rada Miasta przyjęła Sprawozdanie Burmistrza Miasta  
z wykonania uchwał Rady Miasta i z działalności 
Burmistrza w okresie od IX sesji Rady Miasta. 

5. Informacja o stanie realizacji inwestycji w mieście. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 5 porządku obrad – 

Informacja o stanie realizacji inwestycji w mieście. 
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Poinformował, że tym tematem zajmowały się dwie komisje stałe Rady: Komisja Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami, a także  Komisja 

Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej, które odbywały  

swe posiedzenia odpowiednio w dniu 25 listopada br. oraz 26 listopada br.  

Zaproponował odstąpienie od referowania i przyjęcie konwencji zadawania pytań  

i udzielania odpowiedzi. Powiedział, że jeśli nie usłyszy sprzeciwu uzna, że Wysoka Rada 

przyjęła zaproponowany sposób procedowania. Sprzeciwu nie stwierdził. Otworzył dyskusję.  

Podziękował wszystkim zaangażowanym w realizacje inwestycji oraz w przygotowanie 

przedłożonej informacji. Ocenił, że posiadanie zakładu budżetowego, który realizuje 

inwestycje miejskie prowadzi do oszczędności przy ich wykonywaniu.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję. Stwierdził, że:  

Rada Miasta przyjęła Informację o stanie realizacji inwestycji  

w mieście. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Miasta 
Łuków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 
ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 6 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Miasta Łuków  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 25 listopada br., a także pozytywną opinię Komisji Finansów, Budownictwa, 

Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 26 listopada br. 

Dodał, że 26 listopada br. doręczono Państwu radnym autopoprawkę Burmistrza do projektu 

uchwały. Poprosił Pana  Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. Powiedział, że na sali 

jest obecny Pan Kacper Sacharczuk starszy inspektor UM. Zaprosił do dyskusji. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Zaprosił Państwa radnych  

do zgłaszania chęci do zabrania głosu. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum.  Przystąpił do głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego Programu Współpracy Miasta Łuków z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2025 r. wraz z autopoprawką..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia 
Rocznego Programu Współpracy Miasta Łuków  
z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na 2025 r. 
 
 

Uchwała otrzymała numer XI/74/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad przyznawania 
stypendiów sportowych dla zawodników oraz nagród dla trenerów za osiągnięte wyniki 
sportowe. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 7 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad przyznawania stypendiów 

sportowych dla zawodników oraz nagród dla trenerów za osiągnięte wyniki sportowe. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Edukacji, Kultury  

i Sportu z dnia 25 listopada br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Zaprosił Państwa radnych  

do zgłaszania chęci do zabrania głosu.  

 



7 
 

Glos w dyskusji zabrali: 

Artur Gałach Radny, Jerzy Siwiec Radny,  

 

Artur Gałach Radny -  zgłosił wniosek o  zmianę projektu uchwały poprzez dodanie zapisu, 

że o stypendium będą mogły się ubiegać również osoby, które zajmą we współzawodnictwie 

ogólnopolskim do ósmego miejsca włącznie. Wyjaśnił, że poprawka dotyczy § 2 ust. 3 

poprzez dodanie pkt 8).  

 

Z kolei głos w dyskusji zabrali: 

Sebastian Ignaciuk Radny, Artur Gałach Radny,  

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielał: 

Kacper Sacharczuk starszy inspektor UM. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się do Pana radnego Artura Gałacha  

z prośbą o ostateczne sformułowanie wniosku. 

 

Artur Gałach Radny -  poprosił o 5 minut przerwy celem sformułowania poprawki w formie 

pisemnej. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  ogłosił 5 minut przerwy. Po przerwie wznowił 

obrady.  

 

Artur Gałach Radny -  złożył wniosek o dokonanie poprawki w projekcie uchwały w formie 

pisemnej. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  poprosił Państwa radnych o potwierdzenie 

obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania nad zgłoszoną poprawką.  

Głosowano wniosek w sprawie: 
wprowadzenia następującej poprawki do projektu uchwały: W § 2 ust.3 pkt.7 (ostatnim) 
kropkę zamienia się średnikiem i dodaje się pkt. 8 w brzmieniu:” 8) zajął co najmniej ósme 
miejsce w zawodach rangi ogólnopolskiej seniorów, młodzieżowców, juniorów, kadetów, 
trampkarzy, młodzików.”  
Wyniki głosowania 
ZA: 9, PRZECIW: 10, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (9) 
Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Gałach, Grzegorz Gomoła, 
Krzysztof Jodełko, Marcin Mościcki, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek 
PRZECIW (10) 
Łukasz Bober, Artur Czubaszek, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Maciej Kazana, 
Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Sławomir Smolak, Paweł 
Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  odczytał wyniki głosowania. Stwierdził, że: 

Poprawka nie otrzymała wymaganej większości. 

Zapytał, czy sa jeszcze osoby chętne do zabrania głosu w dyskusji ? 

 

Głos w dyskusji zabrał: 

Sławomir Smolak Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu 

zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie określenia szczegółowych zasad przyznawania stypendiów 
sportowych dla zawodników oraz nagród dla trenerów za osiągnięte wyniki sportowe. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (16) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
PRZECIW (2) 
Emilia Chruściel, Artur Gałach 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartłomiej Bryk 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 
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Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie określenia 
szczegółowych zasad przyznawania stypendiów sportowych 
dla zawodników oraz nagród dla trenerów za osiągnięte 
wyniki sportowe. 
 

Uchwała otrzymała numer XI/75/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Regulaminu 
utrzymania czystości i porządku na terenie miasta Łuków". 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 8 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie miasta Łuków". 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 26 listopada br.  

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Zapytał Państwa radnych,  

kto chciałby zabrać głos ?   

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Łukasz Bober Radny, Paweł Stoga Radny, Sławomir Smolak Radny, 

Krzysztof Jodełko Radny, Andrzej Skwarek Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Bartłomiej 

Bryk Radny, Krzysztof Okliński Radny. 

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza,  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenia obecności za pomoca przycisku 

kworum. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania 
czystości i porządku na terenie miasta Łuków"..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę  
w sprawie uchwalenia "Regulaminu utrzymania czystości  
i porządku na terenie miasta Łuków". 
 

Uchwała otrzymała numer XI/76/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
W trakcie realizacji przedmiotowego punktu porządku: 

- salę obrad opuścił Andrzej Skwarek Rady; 

- do obrad dołączył Andrzej Skwarek Radny. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie organizowania gminnych przewozów pasażerskich  
w publicznym transporcie zbiorowym na terenie miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 9 porządku obrad – 

Podjęcie uchwały w sprawie organizowania gminnych przewozów pasażerskich  

w publicznym transporcie zbiorowym na terenie miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności Gospodarczej z dnia 26 listopada br. 

Poprosił Pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych  

o zgłaszanie chęci do zabrania głosu. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Bartłomiej Bryk Radny, Krzysztof Jodełko Radny, Artur Czubaszek Przewodniczący RM, 

Andrzej Skwarek Radny, Grzegorz Gomoła Radny, Zygmunt Celiński Radny, Sławomir 

Smolak Radny,  
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Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Mateusz Popławski Zastępca Burmistrza, Piotr Płudowski Burmistrz Miasta. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie organizowania gminnych przewozów pasażerskich w 
publicznym transporcie zbiorowym na terenie miasta Łuków. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie organizowania 
gminnych przewozów pasażerskich w publicznym 
transporcie zbiorowym na terenie miasta Łuków 
 

Uchwała otrzymała numer XI/77/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

W tym miejscu salę obrad opuścił Andrzej Skwarek Radny. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy 
dzierżawy nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 10 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 

nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25  listopada br., 

a także opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Ochrony Środowiska i Działalności 

Gospodarczej z dnia 26 listopada br. 

Poprosił pana Burmistrza o omówienie projektu uchwały.  
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W tym miejscu do obrad dołączył Andrzej Skwarek Radny. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Poprosił Państwa radnych,o 

zgłaszanie chęci do zabrania głosu. 

 

Glos w dyskusji zabrali: 

Jerzy Siwiec Radny, Krzysztof Okliński Radny,  

 

Wyjaśnień oraz odpowiedzi na zadawane pytania udzielali: 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta, Anita Wojtal Naczelnik Wydziału GNiPP,  

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wobec wyczerpania listy mówców zamknął 

dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy 
nieruchomości stanowiących własność Miasta Łuków..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie wyrażenia zgody  
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości 
stanowiących własność Miasta Łuków 
 

Uchwała otrzymała numer XI/78/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
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11. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 11 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 

Poinformował, że petycja wpłynęła do tut. Urzędu 30 września 2024 roku. Petycja została 

skierowana do prac w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która rozpatrzyła  

ją na posiedzeniu w dniu 30 października 2024 roku.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Pana radnego Grzegorza Gomołę  

o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie, a w dalszej kolejności Pana Burmistrza  

o omówienie projektu uchwały. 

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił opinię Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 

 

W tym miejscu salę obrad opuścił Jerzy Siwiec Radny. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył Sekretarza Miasta do referowania. 

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za 

pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania.  

 

W trakcie głosowania do obrad dołączył Jerzy Siwiec Radny. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się z pytaniem do Pana radnego Jerzego 

Siwca, czy będzie brał udział w głosowaniu ? Zwrócił uwagę na niezgodność liczby radnych 

obecnych na sali z liczbą radnych, która potwierdziła obecność w systemie przed 

głosowaniem.  

 

Jerzy Siwiec Radny – oświadczył, że nie bierze udziału w głosowaniu. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  kontynuował procedurę głosowania.  
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Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 
 
Wyniki imienne: 
ZA (17) 
Łukasz Bober, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur Gałach, Grzegorz 
Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, 
Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Andrzej 
Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Bartłomiej Bryk 
NIEOBECNI (3) 
Jerzy Siwiec, Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia 
petycji bez rozpatrzenia 
 

Uchwała otrzymała numer XI/79/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Wśród osób nieobecnych podczas głosowania jest głos Jerzego Siwca Radnego, który w 

trakcie głosowania fizycznie przebywał w sali obrad, a którego system potraktował jako 

nieobecnego ze względu na brak potwierdzenia obecności przy pomocy przycisku 

kworum. 

 
12. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Łuków. 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 12 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Łuków. 

Poinformował, że skarga  wpłynęła do tut. Urzędu 28 października 2024 roku. Z kolei 

powiedział, że jako Przewodniczący Rady – zgodnie z procedurą określoną w Statucie 

Miasta, skargę przekazał do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji.  

Tym tematem Komisja zajmowała się na posiedzeniu w dniu 6 listopada br.  

Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana radnego Grzegorza 

Gomołę o przedstawienie opinii Komisji.  

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił opinię Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
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Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zwrócił się do Państwa radnych mówiąc,  

że z uwagi na to, iż  opinia Komisji nie jest wiążąca dla Wysokiej Rady, pod obrady sesji 

zostały przedłożone dwa projekty uchwał. Pierwszy projekt zakłada w swej treści uznanie 

skargi za bezzasadną - zgodnie z opinią Komisji SWiP. Natomiast drugi projekt zakłada  

w swej treści uznanie skargi za zasadną.  Po przeprowadzeniu dyskusji oba projekty uchwał 

zostaną poddane pod głosowanie.  

Otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do zabrania głosu zamknął dyskusję.  

Przed przystąpieniem do głosowania omówił procedurę podejmowania uchwały. 

Poinformował, że w pierwszej kolejności poddany zostanie pod głosowanie projekt uchwały, 

w którym uznaje się skargę za bezzasadną. Z kolei przejdziemy do głosowania nad drugim 

projektem uchwały, w którym uznaje się skargę za zasadną. Uchwała podejmowana jest 

zwykłą większością głosów. Przechodzi projekt, który otrzyma większą ilość głosów „za”. 

Zapytał, czy są pytania do procedury ? Wobec ich braku poprosił Państwa radnych  

o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku kworum. Przystąpił do głosowania  

nad pierwszym projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Łuków, w której 
uznaje się skargę za bezzasadną. 
Wyniki głosowania 
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (18) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, 
Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej 
Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, 
Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Artur Gałach 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Przeszedł 
do głosowania nad drugim projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na Burmistrza Miasta Łuków, w której 
uznaje się skargę za zasadną. 
Wyniki głosowania 
ZA: 1, PRZECIW: 16, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
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Wyniki imienne: 
ZA (1) 
Emilia Chruściel 
PRZECIW (16) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Artur Czubaszek, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, 
Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław 
Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, 
Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Zygmunt Celiński, Artur Gałach 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi 
na Burmistrza Miasta Łuków, w której uznaje się skargę  
za bezzasadną 
 

Uchwała otrzymała numer XI/80/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 
Grzegorz Gomoła Radny – podał w wątpliwość prawidłowość głosowania nad drugim 

projektem uchwały w sytuacji, gdy pierwszy projekt uzyskał wymaganą większość. Złożył 

wniosek, aby na przyszłość dokonać analizy prawnej takich przypadków, celem zapewnienia 

zgodności z obowiązującymi przepisami. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  wskazał, że dzisiejszy sposób głosowania wynika 

ze zmian w Statucie Miasta, a analiza procedowania została przeprowadzona już na etapie 

przygotowania projektów uchwał. Zapewnił jednocześnie, że analiza ta zostanie ponownie 

przeprowadzona w przyszłości. 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 13 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego z dnia 25 listopada br., a także Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia 25 listopada br.  

Dziś przed obradami  doręczono Państwu radnym autopoprawkę Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały. Poprosił Pana Burmistrza o omówienie proponowanych zmian w budżecie 

wraz z autopoprawką. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył do referowania Skarbnika Miasta. 

 

Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu poprosił Państwa radnych o potwierdzenie obecności za pomocą przycisku 

kworum. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024 wraz z autopoprawką. 
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany uchwały 
budżetowej na rok 2024 

 
Uchwała otrzymała numer XI/81/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 14 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej. 

Poinformował, że projekt uchwały posiada pozytywną opinię Komisji Zdrowia, Pomocy 

Społecznej i Porządku Publicznego z dnia 25 listopada br., a także Komisji Finansów, 

Budownictwa, Planowania Przestrzennego i Gospodarki Gruntami z dnia  

25 listopada br. Dziś przed obradami doręczono Państwu radnym autopoprawkę Burmistrza  

do projektu uchwały. 

Poprosił Skarbnika Miasta o omówienie projektu uchwały wraz z autopoprawką. 
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Barbara Leszczyńska Skarbnik Miasta – omówiła projekt uchwały wraz z autopoprawką. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych do 

zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej wraz z autopoprawką..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie zmiany wieloletniej 
prognozy finansowej 
 

Uchwała otrzymała numer XI/82/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do 
rozpatrzenia petycji i przekazania organom właściwym. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 15 porządku obrad 

– Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków  

do rozpatrzenia petycji i przekazania organom właściwym. 

Poinformował, że zgodnie z procedurą określoną w Statucie Miasta petycję, która wpłynęła 

do Rady Miasta, przekazał do rozpatrzenia przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Komisja zajmowała się tym tematem na posiedzeniu odbywającym się dziś przed obradami 

sesji. Poprosił Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Pana radnego 

Grzegorza Gomołę o przedstawienie opinii Komisji w tej sprawie, a w dalszej kolejności  

Pana Burmistrza o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Grzegorz Gomoła Przewodniczący Komisji SWiP – przedstawił opinię Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji. 
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Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – wyznaczył Sekretarza Miasta do referowania. 

 

Waldemar Siurek Sekretarz Miasta – omówił projekt uchwały. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  otworzył dyskusję. Wobec braku chętnych  

do zabrania głosu zamknął dyskusję. Przystąpił do głosowania.  

Głosowano w sprawie: 
Podjęcie uchwały w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Miasta Łuków do 
rozpatrzenia petycji i przekazania organom właściwym..  
Wyniki głosowania 
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 
 
Wyniki imienne: 
ZA (19) 
Łukasz Bober, Bartłomiej Bryk, Zygmunt Celiński, Emilia Chruściel, Artur Czubaszek, Artur 
Gałach, Grzegorz Gomoła, Sebastian Ignaciuk, Monika Jędrzejkowska, Krzysztof Jodełko, 
Maciej Kazana, Marcin Mościcki, Jarosław Okliński, Krzysztof Okliński, Arkadiusz 
Pogonowski, Jerzy Siwiec, Andrzej Skwarek, Sławomir Smolak, Paweł Stoga 
NIEOBECNI (2) 
Tomasz Świniarski, Przemysław Wereszczyński 
 
Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  zamknął głosowanie. Odczytał wyniki. Stwierdził, 
że: 

Rada Miasta podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia braku 
właściwości Rady Miasta Łuków do rozpatrzenia petycji i 
przekazania organom właściwym 
 

Uchwała otrzymała numer XI/83/2024 i stanowi  załącznik do protokołu. 
 

16. Wolne wnioski i informacje. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 16 porządku obrad 

– Wolne wnioski i informacje. 

Wypełniając obowiązek nałożony na Przewodniczącego Rady przedstawił informację  

o działalności Rady od poprzedniej sesji zwyczajnej. Poinformował, że: 

- w dniu 6 listopada br. Pan Burmistrz przekazał Radzie Miasta do wiadomości kserokopię 

pisma Prezesa Sądu Rejonowego w Łukowie dot. potrzeb w zakresie wykonywania prac 

społecznych przez nieletnich na rok 2025. Jednocześnie poinformował o podmiocie,  

na rzecz którego będą wykonywane przez nieletnich prace społeczne w 2025 roku  

oraz o osobach odpowiedzialnych za organizowanie i kontrolowanie prac. 
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- w dniu 6 listopada br. Pan Burmistrz przekazał Radzie Miasta do wiadomości kserokopię 

pisma Prezesa Sądu Rejonowego w Łukowie dot. potrzeb w zakresie miejsc pracy dla osób 

wykonujących pracę w ramach kary ograniczenia wolności oraz pracę społecznie 

użyteczną na rok 2025. Jednocześnie poinformował o podmiocie obowiązanym  

do przyjęcia skazanych w celu wykonania prac w 2025 roku oraz o osobach 

odpowiedzialnych za organizowanie i kontrolowanie tych prac. 

- 20 listopada br. wpłynęło pismo skierowane do Burmistrza Miasta i przekazane  

do wiadomości Radzie Miasta zatytułowane petycja dotycząca dofinansowania budowy 

przyłącza kanalizacji sanitarnej. 

Pisma były przekazywane na bieżąco Państwu radnym na służbowe skrzynki mailowe. 

 

Krzysztof Okliński Radny – pochwalił Burmistrza za dokonane nasadzenia drzew na terenie 

miasta. Podziękował Burmistrzowi oraz Dyrektorowi ZDM za wykonanie miejsca dla osób 

niepełnosprawnych w ul. Pastewnik. 

 

Sławomir Smolak Radny – zaprosił wszystkich obecnych oraz oglądających transmisję  

z sesji na wydarzenia, które odbędą się w mieście:  

- I Łukowskie Forum Organizacji Pozarządowych, które odbędzie się  28 listopada br.  

w godz. 16:00 - 18:00 w auli I Liceum Ogólnokształcącego w Łukowie; przedstawił program 

wydarzenia; 

- III Łukowskie Spotkania Historyczne 8 grudnia br. godz. 16:00 w auli I Liceum 

Ogólnokształcącego w Łukowie; przedstawił program wydarzenia. 

 

Jerzy Siwiec Radny – zgłosił potrzebę ustawienia wiat przystankowych przy przystankach 

zlokalizowanych na ul. Łapiguz, na pętli drogi miejskiej w kierunku Zarządu Dróg 

Powiatowych oraz w pobliżu przejazdu kolejowego. Dodatkowo zaproponował zakup kilku 

egzemplarzy książki, o której mowa w skardze rozpatrywanej podczas dzisiejszej sesji, z 

przeznaczeniem do miejskich bibliotek. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – odniósł się do kwestii wiat przystankowych, 

wskazując, że ich realizacja będzie uzależniona od dostępnych środków finansowych. 

Zaznaczył, że możliwe jest wykonanie wiaty na pętli, natomiast w obecnym momencie  

jest daleki od zaangażowania się w budowę wiaty na ul. Łapiguz. W sprawie propozycji 

zakupu książek wyraził stanowisko negatywne. 
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Zygmunt Celiński Radny – w imieniu mieszkańców dopytywał, czy planowany jest remont 

nawierzchni  drogi wojewódzkiej – ul. Międzyrzecka na terenie miasta. 

 

Piotr Płudowski Burmistrz Miasta – zadeklarował, że skontaktuje się w tej sprawie  

z radnym Sejmiku Województwa Lubelskiego celem rozpoznania, czy złożył wniosek w tej 

sprawie do przyszłorocznego budżetu wraz z prośba o zabieganie o realizację tego zadania. 

 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przypomniał o zaplanowanym szkoleniu  

z ochrony danych osobowych, prosząc Państwa radnych o udział. 

 

17. Zamknięcie. 

Artur Czubaszek Przewodniczący RM -  przeszedł do realizacji punktu 17 porządku obrad 

– Zamknięcie 

 

Wobec wyczerpania porządku zamknął obrady XI zwyczajnej sesji Rady Miasta Łuków.  

Podziękował wszystkim za udział. 

 
 

  

Przewodniczący 
Rady Miasta  

Artur Czubaszek 

  

 
Protokołowała:  

Katarzyna Wereszczyńska 
Kierownik BRM 


